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[00:00:00] 

[00:03:21] 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Otwieram zwołaną w trybie nadzwyczajnym 

dwudziestą ósmą sesję Rady Gminy Gródek. Informuję, że w obradach uczestniczy czternastu 

Radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy Gródek może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. Witam serdecznie Radnych Rady Gminy Gródek, pana Wiesława Kuleszę, 

Wójta gminy, panią Martę Popławską, Skarbnika gminy, pana Romana Tadeusza Łozińskiego, 

Sekretarza gminy, pana Wojciecha Srockiego, Radcę Prawnego, pracowników Urzędu Gminy, 

witam serdecznie wszystkich Państwa. Wysoka Rado, dzisiejsza nadzwyczajna sesja została 

zwołana na wniosek Wójta gminy Gródek, który zaproponował następujący porządek obrad: Punkt 

pierwszy, otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. Punkt drugi, ustalenie porządku 

obrad. Punkt trzeci, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej gminy Gródek na lata dwa tysiące dwadzieścia – dwa 

tysiące dwadzieścia trzy, wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata dwa tysiące 

dwadzieścia – dwa tysiące trzydzieści siedem. Punkt czwarty, rozpatrzenie projektu uchwały w 

sprawie zmian w budżecie gminy Gródek na dwa tysiące dwudziesty rok. Punkt piąty, zamknięcie 

obrad. Czy ktoś z Państwa Radnych chce wnieść wniosek? Proszę bardzo, pan Radny Gryc. 

- Radny Jerzy Gryc: Ja proponuję dołożyć jeszcze jeden punkt, pytania i wnioski Radnych. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Ale w trybie sesji zwołanej w trybie… nie przewiduje 

się takich punktów. 

- Radny Jerzy Gryc: A wolne wnioski? 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Też nie.  

- Radny Jerzy Gryc: Dziękuję. 
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- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Proponuję przegłosować proponowany porządek 

obrad. Kto z Państwa Radnych jest za proponowanym porządkiem obrad, proszę podnieść rękę i 

nacisnąć przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk.  

- Radna Grażyna Kubiak: (głos poza mikrofonem) Ja przepraszam bardzo, mi nie wyświetliło… O, 

teraz jest wyświetliło, haha. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Powtarzamy…  

- Radny Grzegorz Borkowski: Jest. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: A, dobrze, no to. Zadałem pytanie… zaraz… 

Powtarzamy głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za proponowanym porządkiem obrad, 

proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw, proszę podnieść rękę i 

nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie 

wskazania elektronicznego systemu głosowania ogłaszam, iż za porządkiem obrad opowiedziało 

się czternastu Radnych, głosów przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od 

głosowania. Stwierdzam, że porządek obrad dwudziestej ósmej sesji zwołanej w trybie 

nadzwyczajnym został ustalony. Przystępujemy do realizacji trzeciego punktu dzisiejszych obrad, 

rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej gminy Gródek na lata dwa tysiące dwadzieścia jeden – dwa tysiące 

dwadzieścia cztery, wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata dwa tysiące 

dwadzieścia jeden – dwa tysiące trzydzieści siedem. Poproszę panią Skarbnik, Martę Popławską, 

o zabranie głosu, omówienie tych dwóch projektów uchwał, bo to są uchwały zbieżne. Tak że 

proszę bardzo. 

[00:07:30] 

- Skarbnik Gminy Marta Popławska: Projekty tych dwóch uchwał wraz z uzasadnieniem Państwo 

otrzymaliście wraz z zaproszeniem na dzisiejsze spotkanie. Jeżeli chodzi o zmianę wieloletniej 

prognozy finansowej, dostosowuje się dane w zakresie dochodów i wydatków zawartych w 

wieloletniej prognozie finansowej gminy Gródek, w odniesieniu do dotychczasowych zmian w 

budżecie gminy na rok dwa tysiące dwudziesty pierwszy, które związane były z bieżącym 

funkcjonowaniem jednostek budżetowych gminy, udzielonymi, otrzymanymi dotacjami w zakresie 

zadań własnych, jak i zleconych. Na postawie zmian w budżecie zwiększa się poziom deficytu 

budżetu o kwotę… tutaj przy przepisywaniu pojawił mi się błąd, powinno być siedemdziesiąt 

cztery tysiące zero dwadzieścia jeden… który zostanie sfinansowany wolnymi środkami jako 

nadwyżka środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu gminy, wynikającymi z rozliczeń 

kredytów i pożyczek z lat ubiegłych. Dokonuje się zmian w wykazie przedsięwzięć, w związku z 

prowadzeniem zadania wieloletniego „Budowa wodociągu Gródek-Kolonia Gródek. Opracowanie 

dokumentacji i pierwszy etap wykonania” o wartości robót dwieście dziewięćdziesiąt tysięcy, z 

czego na dwutysięczny dwudziesty drugi wprowadzono limit dwieście osiemdziesiąt tysięcy. 

Dokonuje się zmian w wykazie przedsięwzięć dotyczącym zadania „Remont sali gimnastycznej w 

szkole podstawowej w Gródku”, poprzez zwiększenie limitu wydatków na ten rok dwa tysiące 

dwudziesty pierwszy do kwoty osiemset osiemdziesiąt sześć tysięcy. I właśnie z tego powodu tutaj 
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się spotykamy. Przechodzę teraz do zmian budżetu, które dotyczą zwiększenia planu wydatków 

na zadanie inwestycyjne „Remont sali gimnastycznej w szkole podstawowej w Gródku” o kwotę 

sto osiemdziesiąt sześć tysięcy. Zwiększenie środków na realizację pierwszego etapu 

podyktowane jest obecną sytuacją w branży budowlanej. Od początku roku ogłaszane były trzy 

przetargi, w trakcie których albo nie było żadnych ofert, albo złożone oferty przewyższały kwotę, 

jaką pierwotnie zaplanowano. W ostatnim postepowaniu złożona została jedna oferta na kwotę 

osiemset pięćdziesiąt pięć tysięcy czterdzieści dziewięć złotych pięćdziesiąt dziewięć groszy, stąd 

zwiększenie wydatków w planie tej inwestycji, co pozwoli na wykorzystanie i rozliczenie 

otrzymanej dotacji z województwa podlaskiego w kwocie trzysta tysięcy złotych. Ponad to już przy 

okazji jak już robiłam tą uchwałę, doszły jak zwykle kolejne zmiany. Jak Państwo wiecie, od 

pierwszego lipca zadania programu „Dobry start” przejął już Zakład Ubezpieczeń Społecznych, 

wobec powyższego zmniejszamy plan dochodów zleconych budżetu gminy oraz wydatki 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku w klasyfikacji osiemset pięćdziesiąt pięć zero 

cztery. Już teraz od pierwszego lipca wnioski składa się do Zakładu Ubezpieczeń Społecznych. 

Pierwszego lipca zawarto umowę z województwem podlaskim w sprawie otrzymania pomocy 

finansowej na realizację przez gminy zadań w ramach programu odnowy wsi województwa 

podlaskiego „Kreatywna wieś”. Gmina Gródek zrealizuje zadanie pod nazwą „Rozwój sołectwa 

Załuki poprzez wyposażenie Centrum Aktywności Społecznej”. Kwota środków z budżetu 

województwa podlaskiego wynosi dwa tysiące osiemset siedemdziesiąt dziewięć pięćdziesiąt i o 

tą wartość zwiększa się plan dochodów budżetu gminy w klasyfikacji dziewięćset dwadzieścia 

jeden zero dziewięć paragraf dwieście siedemdziesiąt jeden. Ponadto wojewoda podlaski 

poinformował o zwiększeniu dotacji celowej na realizację zadań bieżących z zakresu administracji 

rządowej oraz innych zadań zleconych gminom ustawami na dwa tysiące dwudziesty pierwszy 

rok, z przeznaczeniem na sfinansowanie wypłat zryczałtowanych dodatków energetycznych dla 

odbiorców wrażliwych energii elektrycznej oraz kosztów obsługi tego zadania. Wobec powyższego 

zwiększa się dochody zlecone budżetu gminy w klasyfikacji osiemset pięćdziesiąt dwa piętnaście 

oraz wydatki Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku o kwotę pięćset złotych. Wpłynęło 

również zwiększenie dotacji celowej na realizację zadań bieżących z zakresu administracji 

rządowej oraz innych zadań zleconych gminą ustawami na dwutysięczny dwudziesty pierwszy 

rok, z przeznaczeniem na uzupełnienie środków na wyposażenie szkół w podręczniki, materiały 

edukacyjne lub materiały ćwiczeniowe na nowy rok szkolny dwa tysiące dwadzieścia jeden – 

dwadzieścia dwa. Wobec powyższego zwiększa się dochody zlecone budżetu gminy, klasyfikacja 

osiemset jeden pięćdziesiąt trzy paragraf dwieście jeden oraz wydatki szkoły podstawowej w 

Gródku i Urzędu Gminy o kwotę  otrzymanej dotacji łącznej jedenaście tysięcy sto pięć złotych 

dwadzieścia pięć groszy. Jak już na poprzedniej sesji była mowa, gmina Gródek otrzymała środki 

z funduszu przeciwdziałania Covid dla gmin, z przeznaczeniem na inwestycje realizowane w 

miejscowościach, w których funkcjonowały zlikwidowane państwowe przedsiębiorstwa gospodarki 

rolnej. I tutaj wprowadza się do planu dochodów kwotę sześćset tysięcy w klasyfikacji zero 

dziesięć dziesięć paragraf sześćset dwadzieścia dziewięć. W związku z powyższym zmienia się 

nazwę zadania inwestycyjnego na „Rozbudowa sieci wodociągowych i kanalizacji sanitarnych na 
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terenie gminy Gródek”, w nawiasie kanalizacja na ulicy Agrestowej i Jaśminowej, oraz wprowadza 

się nowe zadanie inwestycyjne „Rozbudowa sieci wodociągowych i kanalizacji sanitarnych na 

terenie gminy Gródek, wodociąg w miejscowości Załuki”. Natomiast ze względu na przedłużające 

się procedury uzyskania stosownym pozwoleń na realizację zadania „Budowa wodociągu Gródek-

Kolonia Gródek. Opracowanie dokumentacji projektowej oraz pierwszy etap wykonania” 

niemożliwe będzie jego wykonanie w dwa tysiące dwudziestym pierwszym roku. Zmniejsza się 

więc plan wydatków na dwa tysiące dwudziesty pierwszy rok, a zadanie ujmuje się w wieloletniej 

prognozie finansowej gminy Gródek, jako przedsięwzięcie w roku dwudziestym drugim o wartości 

robót budowlanych na szacunkowym poziomie dwieście osiemdziesiąt tysięcy złotych. Ponadto 

ujmuje się w planie wydatków kwotę pięćdziesiąt osiem tysięcy w klasyfikacji cztery zero zero 

jeden paragraf cztery trzysta na podpisanie i opłacenie umowy serwisowej obejmującej usługi 

serwisowe i zapewnienie gwarancji na kotły grzewcze zamontowane w szkole podstawowej w 

Gródku. Zwiększa się plan wydatków przeznaczonych na dofinansowanie osobom fizycznych 

budowy przydomowych oczyszczalni ścieków o kwocie cztery tysiące w klasyfikacji dziewięć zero 

zero jeden paragraf sześćset dwadzieścia trzy, oraz aktualizuje się załącznik „Zestawienie 

planowanych kwot dotacji udzielanych z budżetu gminy w dwa tysiące dwudziestym pierwszym 

roku”. Aktualizuje się plan dochodów w klasyfikacji sześćset pięćdziesiąt trzy paragraf zero 

osiemdziesiąt siedem i zero siedemdziesiąt pięć w związku z wydzierżawieniem istniejącej 

infrastruktury telekomunikacyjnej, a nie jak pierwotnie planowano jej sprzedażą. Wobec 

powyższego zmniejsza się dochody w wyżej wymienionych klasyfikacjach. Aktualizuje się plan 

dochodów w klasyfikacji siedem zero zero pięć paragraf zero siedemdziesiąt siedem w związku z 

ogłoszeniem o planowanych nieruchomościach do sprzedaży do końca tego roku. Pozostałe 

zmiany w planie wydatków dotyczą bieżącego funkcjonowania gminy Gródek i zostały 

wprowadzone w celu sprawnej realizacji zadań samorządu. Dziękuję. 

[00:15:00] 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję, pani Skarbnik, za omówienie projektów 

uchwał. Czy ktoś z Państwa Radnych ma pytanie odnośnie omawianego projektu uchwały? 

Proszę bardzo, pani Radna Kubiak. 

- Radna Grażyna Kubiak: W trzecim punkcie jest mowa o rozwoju aktywności gmin. Chciałabym się 

dowiedzieć, co będzie tutaj zakupione lub zrobione w związku z tym punktem. W Załukach, w 

Załukach. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Panie Kierownik, proszę bardzo. 

- Kierownik Monika Kazberuk: Może będzie mnie troszkę słychać. To chodzi o wyposażenie 

świetlicy wiejskiej w Załukach o kuchnię. Meble kuchenne i drobne wyposażenie typu robot 

kuchenny, lodówka, piekarnik, kuchenka. Takie rzeczy. 

- Radna Grażyna Kubiak: Dziękuję bardzo. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Czy są jeszcze pytania odnośnie omawianego projektu 

uchwały? Proszę bardzo, pan Radny Gryc. 
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- Radny Jerzy Gryc: Dziękuję bardzo, panie Przewodniczący. Szanowni Państwo, panie Wójcie, ja 

mam do dwóch punktów. Chodzi o ten pierwszy punkt. Że tu były trzy przetargi. No rozumiem, że 

pierwszy to załóżmy nie było żadnej oferty, trzeci, ta oferta, którą widzimy, w drugim przetargu 

chciałbym wiedzieć, jakie były oferty, na jaką kwotę. I odnośnie punktu numer siedem, że mamy 

tutaj kotły grzewcze w szkole, które jeszcze rok nie miały, myślę, że powinna być gwarancja, tak 

że  w zakresie gwarancji powinny być te usługi dokonywane, no, jako system na gwarancji, bez 

żadnej tu opłaty, a tu widzimy, że sześć prawie tysięcy jest przeznaczone. Czy można to 

wyjaśnić? Dziękuję. 

- Kierownik (Monika Kazberuk): Tak, to w zakresie szkoły, remontu sali, w drugim przetargu oferta 

opiewała na kwotę ośmiuset prawie osiemdziesięciu tysięcy złotych. Czyli teraz jest około 

dwadzieścia tysięcy tańsza. 

- Wójt Gminy Wiesław Kulesza: Jeżeli można, to dodam tylko, że oprócz tego dodaliśmy jeszcze 

element „wymiana drabinek”- 

- Kierownik (Monika Kazberuk): Drabinek, tak. 

- Wójt Gminy Wiesław Kulesza: I oprócz tego, że wymiana drabinek wejdzie w rachubę, to jeszcze 

mniejsze o dwadzieścia tysięcy, to tak jakby o czterdzieści tysięcy mniejsze, można powiedzieć. 

- Kierownik (Monika Kazberuk): No tak, bo drabinki oszacowaliśmy na kwotę około tam chyba 

czterdziestu czy pięćdziesięciu tysięcy, zostało to dodane do trzeciego przetargu, a oferta i tak jest 

mniejsza, tak, i to jest oferta tej samej firmy, co w drugim przetargu. Więc jak widać po prostu no 

nie ma zainteresowania za bardzo. Dobrze, jeszcze powiem w zakresie kotłowni. Po prostu po 

podpisaniu umowy z wykonawcą okazało się, że no nie do końca jest on rzetelny, tak, i teraz nie 

realizuje właśnie tych postanowień umownych dotyczących serwisu i gwarancji, dlatego tutaj po 

korespondencji z nim, tak, ustaliliśmy, właściwie wymusiliśmy, że tak powiem, tak, żeby on 

przyjechał do nas na gwarancję, na serwis. Nie zrobił tego, dlatego musimy zawrzeć umowę z 

osobą trzecią, a oczywiście kosztami zostanie obciążony wykonawca. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Czy ktoś z Państwa Radnych ma jeszcze pytania 

odnośnie omawianego projektu uchwały? Proszę  bardzo pan Radny Nos. 

- Radny Mirosław Nos: Działa? Działa. Dziękuję, panie Przewodniczący. Panie Wójcie, Szanowni 

Radni, ja… jedno pytanie dotyczące niezrealizowania w tym roku inwestycji wodociągowej Kolonia 

Gródek-Gródek. Jaka jest przyczyna? Czy przyczyna jest taka sama, co pan Wójt powtarzał, 

brakuje pozwolenia? 

- Kierownik (Monika Kazberuk): Tak, to tak jak dokładnie pan Radny powiedział, nie mamy jeszcze 

pozwolenia wodno-prawnego i jakby dlatego musimy… musimy na nie poczekać, tak, nie możemy 

tego zrobić. Kiedy je dokładnie dostaniemy, ciężko powiedzieć. Wniosek jest złożony, no ale w 

tych Wodach Polskich… no po prostu wszystko długo tak trwa. Dlatego w tym roku zakończymy 

dokumentację projektową, a w przyszłym roku, jak już będziemy mieć wszystkie pozwolenia, 

będzie można ruszyć z budową. 
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- Wójt Gminy Wiesław Kulesza: To ja jeszcze dodam też, jeżeli można, panie Przewodniczący, że 

te terminy, które biegną w związku z uzyskaniem pozwolenia wodno-prawnego, a później z 

uzyskaniem pozwolenia na budowę, dają nam taki czas, że to gdzieś na głęboką jesień będzie, 

więc to daje obraz, że nie będzie prawdopodobnie możliwości zrealizowania tego, a nawet na 

pewno, biorąc pod uwagę jeszcze przetarg, tak, bo musimy ogłaszać przetarg na wykonawcę. To 

znowu jakiś tam… Tak że dla bezpieczeństwa chodzi o wykonanie tego, jak to się mówi, do końca 

pod względem dokumentacyjnym, ewentualnie z możliwością pozyskania środków i zrealizowania 

tego w trybie płynnym. To nie jest tak, że przesuwamy dlatego, że mogliśmy inaczej, tylko nie 

możemy inaczej zrobić, a w międzyczasie zrealizujemy tak, żeby to, jak to się mówi, jeszcze dla 

nas było korzystnie. 

[00:20:30] 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Czy ktoś z Państwa Radnych ma jeszcze pytanie 

odnośnie omawianego projektu uchwały? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto z 

Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu, proszę podnieść rękę 

i nacisnąć przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się 

wstrzymał, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego 

systemu głosowania ogłaszam, iż za podjęciem uchwały opowiedziało się czternastu Radnych, 

głosów przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, 

że uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

gminy Gródek na lata dwa tysiące dwadzieścia jeden – dwa tysiące dwadzieścia cztery, wraz z 

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata dwa tysiące dwadzieścia jeden – dwa tysiące 

trzydzieści siedem została podjęta jednogłośnie. Wysoka Rado, przystępujemy obecnie do 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Gródek na dwa tysiące 

dwudziesty pierwszy rok. Projekt uchwały otrzymaliśmy wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję, 

był on omówiony przez panią Skarbnik w trakcie dzisiejszej sesji. Czy są pytania odnośnie 

omawianego projektu uchwały? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto z Państwa Radnych 

jest za podjęciem uchwały proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw, 

proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał, proszę podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego systemu głosowania ogłaszam, iż za 

podjęciem uchwały opowiedziało się czternastu Radnych, głosów przeciw nie było, nikt z Państwa 

Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmian w budżecie 

gminy Gródek na dwa tysiące dwudziesty pierwszy rok została podjęta jednogłośnie. Wobec 

wyczerpania porządku obrad dziękuję wszystkim uczestnikom dzisiejszej sesji, zamykam obrady 

zwołanej w trybie nadzwyczajnym dwudziestej ósmej sesji Rady Gmin. Dziękuję. 
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(koniec nagrania) 


